
  
  

 

Notulen van de 2de jaarvergadering van stichting Oranjebuurt – Venray op 01-03-2018.  
Aanvang 19.00 uur. Locatie: de aula van de Petrus Bandenschool. 

 

Ruim 40 mensen bezochten donderdagavond 1 maart de jaarvergadering van de Oranjebuurt 
buurtraad. Een 10 tal bewoners hadden zich vooraf schriftelijk of mondeling afgemeld. 
 
Voor de pauze werd het jaarverslag besproken.  
 
Alle woordvoerders van de diverse werkgroepen lichten hun werkzaamheden van het 
afgelopen jaar toe en spraken over de plannen voor 2018.  
Meer informatie hierover is te vinden in het jaarverslag. 
De kascommissie keurde de financiële verantwoording en begroting goed, maar gaf 
daarnaast duidelijke aanwijzingen voor het toekomstig financieel beheer.  
De vergadering gaat akkoord met de verantwoording over 2017 en de plannen voor 2018. 
De werkgroepsleden, de kascommissie en het bestuur kregen veel bijval en waardering van 
de aanwezigen voor hun inspanningen en resultaten van het afgelopen jaar. 
 
 
Na de pauze volgde een thema avond. 
Deze werd ingeleid door wethouder Martijn van de Putten. 
Een verhelderende maar ook indringende presentatie over de te verwachte ‘krimp’ die ook 
Venray te wachten staat en de uitdagingen die deze ontwikkeling met zich meebrengt op het  
gebied van bevolkingsopbouw (vergaande vergrijzing), wonen (druk op levensbestendig 
kleinere woningen), zorg (mantelzorg) en duurzaamheid (gas-loos wonen).  
Uitdagingen die ook in onze wijk de komende jaren gaan spelen.  
(de presentatie kunt u terugvinden op de website)  
 
Hierna volgde een interactieve avond onder leiding van Oranjebuurtbewoner  
André Duijghuisen. 
Vele ideeën, wensen en mogelijke initiatieven werden uitgewisseld en leidde tenslotte de 
vorming van een nieuwe werkgroep die zich hierin gaat verdiepen. 
Onder het genot  van een drankje werd er tenslotte nog gezellig ‘nagekaart’. 
 

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100004915986148&ref=br_rs
https://www.facebook.com/profile.php?id=100004915986148&ref=br_rs

